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	ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Navracsics
Tibor közigazgatási és igazságügyi miniszterhe z

„A Nemzeti Egységes KártyarendszerróZ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Nemzeti Egységes Kártyarendszer megvalósításával kapcsolatos feladatokról szóló
1309/2010 . (XII . 27.) Korm. határozat 4. pontja felhívta a közigazgatási és igazságügy i
minisztert „a Nemzeti Egységes Kártyarendszer megvalósításával érintett hatályo s
szabályozási környezet felülvizsgálatára, és ezt követ ően a célok eléréséhez szükséges
jogalkotási és jogszabály módosítási javaslatok benyújtására, különösen az adatvédelemr ől, a
Nemzeti Egységes Kártyarendszer csatlakozási, kilépési, m űködési feltételeiről, az
elektronikus és nem elektronikus kártyák esetében a m űszaki és biztonsági feltételek
meghatározásáról, a kártyák megszemélyesítéséről és a megszemélyesítésre felhatalmazott
személlyel szemben támasztott követelményekről, valamint a szolgáltatási díjtételekről, a
díjfizetés módjáról, és a díj beszedésére jogosult szerv kijelöléséről, valamint a működtetéssel
és fenntartásával kapcsolatos feladatok meghatározásáról és a feladatok végrehajtásáér t
felelős személy kijelöléséről " . E feladatok végrehajtásának határideje 2011 . november 30-a
volt.

A Nemzeti Egységes Kártyarendszer kialakításával összefüggésben az alábbi kérdéseket
intézem tisztelt Miniszter Úrhoz :

• Milyen okmányok fognak a Nemzeti Egységes Kártyarendszerbe tartozni?
• Elképzelhetőnek tartja, hogy egy kártya több jelenleg használt okmányt is kiváltson?

Ha igen, miként biztosítható, hogy a célhoz kötött adatkezelés elvének megfelel ően az
egyes hatóságoknak, közszolgáltatóknak csak törvényben meghatározott célból, a



feladatuk ellátásához szükséges mértékben és ideig legyen hozzáférésük a kártyákon
tárolt adatokhoz?

• Mely jogszabályok módosítására tett javaslatot a KIM a Nemzeti Egysége s
Kártyarendszer kialakítása érdekében?

• A Nemzeti Egységes Kártyarendszerbe tartozó okmányoknak azonos műszaki és
biztonsági követelményeknek kell majd megfelelniük ?

• A Nemzeti Egységes Kártyarendszerbe tartozó okmányok mindegyikét ellátják
adattároló chipekkel? Kik és milyen eszközökkel lesznek jogosultak a chipek
adattartamának írására és olvasására? Megalapozottak-e azok az interneten terjed ő
híresztelések, miszerint a chipek a kártyabírtokosok nyomon követésére is alkalmasa k
lesznek (illetve azzá tehetők)? Megteremtik-e annak lehetőségét, hogy a
kártyabirtokos a chipen tárolt adatait ellenőrizhesse?

• Ki fogja előállítani a Nemzeti Egységes Kártyarendszerbe tartozó okmányokat ?
• A jelenlegi okmányok lejáratuknak megfelel ő fokozatos kivonását vagy rövid időn

belüli teljes cseréjét tervezik? A Nemzeti Egységes Kártyarendszer bevezetésének
lesznek-e az állampolgárokat terhelő költségei, ha igen mekkorák? El őreláthatóan
mekkora költségvetési forrást igényel 2013-ban a Nemzeti Egységes Kártyarendsze r
bevezetése?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . május 29 .

dr. Har

	

zó Tamás

országgyűlési képviselő


	page 1
	page 2

